
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 17. oktober 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Samrådsspørgsmål O
Er det ministerens vurdering, at det er i strid med lovgivningen at opdele ele-
ver i skoleklasser på baggrund af etnicitet, og mener regeringen, at en opde-
ling i skoleklasser på baggrund af etnicitet kan være nødvendig for, at skoler
og gymnasier m.v. kan håndtere et højt antal elever med anden etnisk bag-
grund? Og hvordan vil ministeren sikre, at der ikke sker elevflugt fra skoler og
gymnasier m.v., hvor antallet af elever med anden etnisk baggrund er højt?
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 20151, jf. BUU
alm. del – samrådsspm. BK.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dan Jørgensen (S) og Annette Lind (S).

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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